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اخیرا همکار عزیزمان آقای بانکی پور در مصاحبه ای 
تصویری، سحنان پر بازتابی داشته اند و گفته اند:»الان در 
ترکیه به طور متوسط هر مرد با ۱۵ زن شریک جنسی است 
ح این  و بعضی تا ۵۰ زن« . من نمی دانم ایشان برای طر
؟ اما در این خصوص  موضوع دلیل خاصی داشته اند یا خیر
کلی وظیفه  گرفت: اولا بطور  نکانی چند را باید در نظر 
کمیت چند مولفه است :اول تامین امنیت مردم به معنی  حا
کامل،امنیت روانی،فردی،زیستی،اجتماعی،ملی وعدالت 
دوم تامین رفاه مردم و سوم حراست از آزادی ها و حقوق 
کمیتی  خصوصی مردم . این سه مولفه اصلی وظیفه هر حا
کمیت ) شامل مجلس، دولت  است و کسانی که در یک حا
و ... (مسئولیت دارند اصولا باید اراده و دغدغه شان، تامین 
این سه مولفه ملی و کلیدی باشد. ثانیا ما در کشور اولویت 
های بسیار بسیار مهمی داریم،اولویت ما در شرایط فعلی 
و  مردم،شادی  رفاه  سطح  ارتقای  و  تامین  برای  تلاش 
نشاط،تحرک و پویایی اجتماعی و امنیت است. در چنین 
وضعیتی، ورود به مسائلی مانند اینکه در کشور همسایه 
کات  و مسلمان ترکیه که انصافا مردم آن با مردم ما اشترا
بسیار زیادی دارند و مردمی با تمدن و با معرفت دارد صحیح 
گر چه ممکن است در بعضی از شاخص ها مردم  نیست. ا
آن با ما تفاوت هایی داشته باشند ولی ورود به این مسائل 
فرهنگی شان  به پیشینه  اهانت  که ممکن است حاوی 
کنش منفی یک ملت را برانگیزد، اقدامی  برخورنده باشد و وا
منطقی و اخلاقی نیست. بویژه بحث هایی حساسیت برانگیز 
که هنگام بیان، بدون اعلام منبع و مستند معتبر بر زبان 
کات زیادی دارند و  جاری می شود . مردم ترکیه با ما اشترا
بخش قالب آنها مردمی متدین و مسلمان هستند و اتفاقا به 
آموزه های دینی هم پایبندتر هستند بویژه در بخش حریم 
گر چه عده ای  خصوصی و حجاب خیلی پایبندتر هستند .ا
دوست دارند در این کشور با نُرم و استاندارد دیگری زندگی 
کنند و آزاد هستند ولی مسلمانان و متدینین این کشور 
انصافا در رعایت شتونات اسلامی سنگ تمام می گذارند و 
حجاب را کاملابا حُسن استفاده از عناصر زیبا شناختی و 
رنگ ها رعایت می کنند،آنها از لباس های متنوع و خوشرنگ 
استفاده می کنند اما در عین حال حجاب خود را رعایت 
کمیتی ما اولویت هایی  می کنند . در مجموع در جایگاه حا
خیلی مهم تر از این حرف ها داریم و ادبیات ما هم باید مُقَوم 
همبستگی و روابط دو کشور باشد .شاید همکار عزیزمان 
ح این مسئله  جناب آقای بانکی پور دلیل خاصی برای طر
ح این مباحث را صلاح نمی دانم  داشته اند ولی من طر
. در نظر داشته باشیم باید از رسانه های ما مواضع ملی 
کثریت عقلا و مردم  پخش شود،مواضعی که مورد تایید ا
و کارشناسان کشور باشد .این حرف ها سوء تفاهم ایجاد 
می کند و نباید از تریبون رسانه پخش شود. مباحثی که نه 
تنها به دولت ها بلکه ممکن است به ملت ها بر بخورد .ما در 
اسلام و سنت حضرت علی )ع(هم چنین چیزهایی نداریم 
و تجسس در حریم خصوصی مردم اساسا خوب نیست چه 

. رسد به تجسس در حریم خصوصی ملتی دیگر

تجسس در حریم خصوصی، ممنوع 
یادداشت

گمانه زنی ها از سفر هفته آینده 
 ولیعهد عربستان سعودی 

کستان به پا
پرتعداد  آمد  و  رفت  با  همزمان 
و  کستان  پا به  عربستانی  مسئولان 
روایت دو کشور درخصوص آغاز مرحله 
ویژه  به  تجاری  همکاری های  جدید 
در  سعودی ها  کلان  سرمایه گذاری 
برنامه ریزی  از  گاه  آ منابع  کستان،  پا
برای سفر رسمی ولیعهد عربستان به 
اسلام آباد در هفته آینده خبر می دهند.
از  ایرنا  سه شنبه  روز  گزارش  به 
کستانی، دولت این کشور  رسانه های پا
برنامه های  کردن  نهایی  تکاپوی  در 
مرتبط با میزبانی از محمد بن سلمان 
ولیعهد عربستان سعودی است تا جایی 
که محمد شهباز شریف نخست وزیر 
برنامه ها  این  ناظر  شخصا  کستان  پا
این  به  رسیدگی  برای  حتی  و  است 
سفر در اسلام آباد ماند و معاونش را 
برای شرکت در اجلاس سران سازمان 
همکاری اسلامی به گامبیا فرستاد.این 
کستان  اولین سفر ولیعهد عربستان به پا
در پنج سال گذشته خواهد بود. وی 
آخرین بار در فوریه ۲۰۱۹ به اسلام آباد 
سال  بود  قرار  سلمان  بن  کرد.  سفر 
گذشته به عنوان بخشی از سفرهای 
کستان سفر کند  منطقه ای خود به پا
اما این بازدید در آخرین لحظات لغو 
شد.منابع دیپلماتیک در اسلام آباد 
گفتند: در این سفر سومین دیدار رسمی 
کستان  بین شهباز شریف نخست وزیر پا
و محمد بن سلمان ولیعهد عربستان 
هفته ای  پنج  دوره  یک  در  سعودی 
وزیر  نخست  پیشتر  می گیرد.  صورت 
کستان در اولین سفر خارجی خود )در  پا
روزهای پایانی ماه رمضان( به عربستان 
کرد.  رفت و با ولیعهد سعودی دیدار 
شهباز شریف هشتم اردیبهشت امسال 
نیز به ریاض رفت و در خلال اجلاس 
بن  محمد  با  اقتصاد  جهانی  مجمع 
سلمان دیدار کرد.براساس گزارش ها، 
پیش از سفر آتی ولیعهد سعودی به 
اسلام آباد قرار است وزرای بازرگانی و 
تا  بروند  عربستان  به  کستان  پا نفت 
رایزنی ها برای نهایی سازی قراردادهای 
جدید تجاری و سرمایه گذاری با طرف 
گیرد.بازدید ولیعهد  سعودی صورت 
شده  برنامه ریزی  حالی  در  سعودی 
است که تعاملات اخیر دو کشور از زمان 
کستان  روی کار آمدن دولت جدید پا
افزایش یافته است. منابع خبری اعلام 
ولیعهد  سفر  نهایی  تاریخ  که  کردند 
عربستان در حال بررسی است و احتمالا 
از  قطعی  سفر  تاریخ  آینده  هفته  در 
طرف ریاض به اسلام آباد اعلام خواهد 
و  کستان  پا مسئولان  شد.سفرهای 
پایتخت های  به  سعودی  عربستان 
یکدیگر در هفته های اخیر به اوج خود 
رسیده است. پس از سفر شهباز شریف 
به عربستان در اواسط فروردین یک 
ریاست  به  سعودی  بلندپایه  هیات 
کشور به اسلام آباد  وزیر خارجه این 

اعزام شد.
پس از آن در اواسط ماه آوریل، نخست 
کستان عازم عربستان شد. ریاض  وزیر پا
همچنین هیات سرمایه گذاری بلندپایه 
خود را برای بررسی راه های سرمایه گذاری 
کستان به اسلام آباد فرستاده است. در پا
کستان  قرار است هیاتی از وزیران پا
متشکل از وزیر نفت و انرژی نیز اواخر 
این هفته عازم عربستان سعودی شود.
کستانی گزارش می دهند  رسانه های پا
بر  عربستان  ولیعهد  آتی  سفر  که 
کستان متمرکز  سرمایه گذاری کلان در پا
خواهد شد و اسلام آباد تلاش می کند 
تا تفاهم دیدار سران دو کشور در مکه 
را برای جذب سرمایه گذاری عربستان 
کستان به ارزش ۵ میلیارد  سعودی در پا

کند. دلار محقق 

کانی در شهرداری     دیدگاه شما درباره نوع مدیریت زا
تهران چیست؟

کانی در زمینه مدیریت شهری تجربه ای نداشته است.  آقای زا
این در حالی است که مدیریت شهر تهران به عنوان یک کلانشهر 
کار بسیار دشواری است و نیازمند تخصص و تجربه کافی است. 
برخی که سودای قدرت دارند در مسئولیت هایی که دارند هیچ 
گاه مسئولیت خود را به پایان نمی رسانند تا کارنامه آنها قابل 
ارزیابی باشد. در چنین شرایطی به هر پست و مقام بهتری چشم 
دارند و مدام مسئولیت خود را تغییر می دهند. قانون گریزی 
کار قشنگی نیست و در همه کشورهای جهان مذموم شمرده 
خ داده و مصوباتی  می شود. در ادوار گذشته نیز این اتفاق ر
در شورای شهر اصولگرایان تصویب شده که غیرشفاف است. 
اعضای شورای ششم شهر تهران باید این نکته را در نظر داشته 
باشند که مدیریت شهر تهران کار راحت و ساده ای نیست و بلکه 
کار بسیار دشواری است. ما در شورای شهر پنجم تلاش کردیم 
شائبه شهرداری تهران به عنوان یک سکوی پرتاب برای ریاست 
جمهوری را به ریل صحیح خود بازگردانیم و اجازه ندهیم این 
اتفاق که درگذشته مورد توجه اصولگرایان بود ادامه پیدا کند. ما 
تلاش کردیم کسی که به عنوان شهردار تهران انتخاب می شود 
از این پست به عنوان سکوی پرتابی برای ریاست جمهوری 
کانی در انتخابات ریاست جمهوری۱4۰۰  استفاده نکند. آقای زا
کاندیدای ریاست جمهوری بودند و نیت وی برای حضور در 
پاستور برای همگان مشخص است. متأسفانه برخی در کشور 
قانون را در قامت افراد اندازه گیری می کنند. این در حالی است 

که قانون باید در قامت مردم و کشور بزرگ ایران تدوین شود. 

وند مدیریتی چه پیامدهایی برای شهر     ادامه این ر
تهران خواهد داشت؟

کانی نه در زمینه مدیریت شهری تجربه دارند و نه  آقای زا
اینکه مدرک تحصیلی مرتبط با مدیریت شهری دارند. مدیریت 
یک علم است و نیاز به تخصص دارد. این در حالی است که 
کانی در زمینه پزشکی هسته ای است. در  تحصیلات آقای زا

نتیجه ایشان فاقد نگاه تخصصی به شهر به عنوان یک موجود 
زنده هستند. براساس قانون هیچ شهرداری نمی تواند برای 
سه دوره مسئولیت شهرداری تهران را برعهده داشته باشد. 
این در حالی است که درباره آقای قالیباف این قانون اجرا نشد 
و وی برای سه دوره به عنوان شهردار تهران انتخاب شدند. 
در واقع چنین رفتاری از جریان اصولگرایی مسبوق به سابقه 
است. عدم شفافیت و شعارزدگی باعث می شود بخش زیادی 
از جوانانی که در اردوگاه اصولگرایان هستند نسبت به آینده 
ناامید شوند. در چنین شرایطی جوانان به این نتیجه می رسند 
که دغدغه این افراد بیشتر قدرت است تا خدمت. مردم ایران 
نیز در طول تاریخ به خوبی نشان داده اند که خادمان و خاطیان 
را به خوبی از هم تمیز می دهند وکارنامه آنها را مورد ارزیابی 
قرار می دهند. اصولگرایان در شورای شهر مدعی جوانگرایی، 
انقلابی گری و کارآمدی بودند. این در حالی است که رویکردی 
کانی و شورای ششم در پیش گرفته نشان می دهد که  که آقای زا
اصولگرایان گمان می کنند در کشور قحط الرجال است که از یک 
فرد غیرمتخصص و بی تجربه در زمینه مدیریت شهری به عنوان 
شهردار تهران استفاده می کنند. سوال اینجاست که در حالی که 
اصولگرایان مدعی کادرسازی بودند چرا چنین اتفاقی رخ نداده 
و مجبور شده اند یک عنصر سیاسی را به عنوان شهردار تهران 

انتخاب کنند. 

   اصولگرایان همواره به شهرداری تهران به عنوان سکوی 
پرتابی برای ریاست جمهوری نگاه کرده اند.آیا در شرایط 

کنونی نیز چنین رویکردی دیده می شود؟
تجربه مدیریتی اصولگرایان نشان داده که همواره نگاهی 
سیاسی به شهرداری تهران داشته اند و دو شهردار قبلی یعنی 
آقای احمدی نژاد و قالیباف تلاش کرده اند زمینه های ریاست 
جمهوری خود را از شهرداری تهران فراهم کنند. البته در این 
زمینه آقای احمدی نژاد موفق بودند و آقای قالیباف نتوانست 
به هدف خود دست پیدا کنند. نگاه سیاسی به شهرداری 
تهران به عنوان یک نهاد اجرایی بزرگ ترین آفت است. این 

آفت هم برای جریان سیاسی و هم برای شهر تهران وجود دارد. 
در این نگاه به جای اینکه به مشکلات جدی شهروندان و 
مدیریت کارآمد شهری فکر کنند به فکر این هستند که از منابع 
و سرمایه های شهرداری که متعلق به مردم است و مردم برای 
آن عوارض پرداخت می کنند در راستای مقاصد سیاسی خود 
استفاده کنند. این در حالی است که این جریان هیچ گاه نیز 
نسبت به این رویکرد پاسخگو نبوده است. نه آقای احمدی نژاد 
نسبت به این وضعیت پاسخگو بود و نه آقای قالیباف و همچنان 
نیز این وضعیت در بین اصولگرایان وجود دارد. به نظر می رسد 
برخی ازاصولگرایان نگاه ابزاری نسبت به کرسی شهرداری تهران 
دارند تا به اهداف سیاسی خود و از جمله ریاست جمهوری 
دست پیدا کنند. این در حالی است که هدف گذاری سیاسی 
اصولگرایان از شهرداری تهران به ریاست جمهوری مشکلات 
زیادی را برای شهروندان تهران به وجود آورده و در آینده نیز 

خواهد آورد. 

   ساخت و سازهای بی قاعده و تغییر کاربری های غیر 
تخصصی یکی از چالش های مهم شهرداری تهران بوده 
است. چرا این اتفاقات در این دوره از مدیریت شهر تهران 

تشدید شده است؟
صدور پروانه ساخت غیر شفاف یکی از مهم ترین انحراف های 
مالی در مدیریت شهری تهران بود. به همین دلیل نیز بوده که 
در گذشته مردم نگاه مثبتی به مدیریت شهری تهران نسبت 
به مشکلات مالی نداشتند. با این وجود در شورای شهر پنجم 
اصلاح طلبان تلاش کردند رویکرد گذشته را متوقف کنند. هدف 
اصلاح طلبان نیز شفافیت مالی و اقتصادی در مدیریت شهر 
تهران بود که در این زمینه کارنامه قابل دفاعی از خود نشان 
دادند. با این وجود اتفاقاتی که در شورای ششم رخ داده نشان 
می دهد که در دوباره قرار است بر همان پاشنه قبلی بچرخد. به 
همین دلیل این شائبه به وجود می آید که احتمال سوءاستفاده 
مالی از مدیریت شهری در آینده وجود خواهد داشت. در 
دوره پنجم شورای شهر تلاش زیادی صورت گرفت که مدیران 
شهری از سلامت مالی برخودار باشند. این رویکرد به مردم نیز 
انتقال پیدا کرده بود و در دوره شورای شهر پنجم برخی از مردم 
به این نتیجه رسیده بودند که با پول نمی توانند اهداف خود 
را در زمینه شهری محقق کنند و بلکه باید از مجاری قانونی 

درخواست های خود را پیش ببرند. 

دیدگاه
علی محمد نمازی:  

کمیت   اصلاح طلبان با حا
وارد گفت وگو شوند

سال ۱4۰4 انتخابات ریاست جمهوری را در پیش داریم 
و مشخص نیست اصلاح طلبان برای آینده پیش رو چه 
برنامه ها و تصمیماتی را در نظر دارند. اینکه آیا از حالا بر 
چگونگی ورود به انتخابات تصمیماتی گرفته اند یا خیر؟ یک 
فعال سیاسی اصلاح طلب درباره این موضوع اظهار داشت: 
در ابتدا بگویم که من صرفا از موضع خودم صحبت می کنم و 
نه از مواضع اصلاح طلبان یا جبهه اصلاحات ایران. باتوجه 
که در دوازدهمین دوره انتخابات مجلس  به وضعیتی 
گرفت از جمله اینکه مردم در انتخابات حضوری  شکل 
بالا نداشتند و نامزدهای بسیاری هم ردصلاحیت شدند، 
شرایط انتخاباتی در کشور دوران خوبی را سپری نمی کند و 
حالا هم به تدریج نزدیک به انتخابات ریاست جمهوری ۱4۰4 
می شویم. علی محمد نمازی، گفت: در جبهه اصلاحات و 
خ نداده است و در  احزاب اصلاح طلب هنوز اتفاق خاصی ر
حزب کارگزاران هم به واسطه آنکه عضو شورای مرکزی این 
حزب هستم می توانم بگویم که تصمیمی درباره انتخابات 
گرفته نشده است. به هر حال تفاوت  ریاست جمهوری 
و  مجلس  انتخابات های  با  ریاست جمهوری  انتخابات 
شوراها این است که ملی و نه محلی است و حوزه فعالیت 
گر می خواهد هم  کمیت ا نامزدها، سراسر کشور است. حا
احزاب اصلاح طلب و هم واجدین شرایط رأی دادن در 
که  کند  کنند، باید به طور عملی اعلام  انتخابات شرکت 
می خواهد چه شیوه ای را در انتخابات در پیش بگیرد؛ اینکه 
آیا قرار است باز هم نامزدهای اصلاح طلبان ردصلاحیت 
؟ یا اجازه می دهد که نامزدهای متکثری در  شوند یا خیر
انتخابات حضور داشته باشند؟ عضو شورای مرکزی حزب 
کارگزاران سازندگی، همچنین بیان کرد: »باید به صورت 
واقعی اصلاح طلبان قانع شوند که انتخابات واقعا رقابتی 
است تا در این صورت وارد عرصه انتخابات شوند. رهبری 
بارها گفته اند که انتخابات باید رقابتی باشد. درست هم 
کثری هم  گر انتخابات رقابتی باشد، حدا همین است زیرا ا
می شود «. نمازی در پایان تصریح کرد: لازم است مسئولان 
ذی ربط تضمین هایی را بدهند که انتخابات رقابتی خواهد 
بود. من باور دارم امنیت ملی به حضور مردم در صحنه 
انتخابات گره خورده است و در شرایطی که در سطح منطقه 
و بین الملل شرایط پر تنشی را شاهد هستیم، لازم است 
کثری برگزار شود و زمینه حضور  در داخل انتخاباتی حدا
مردم در صحنه انتخابات فراهم شود. اصلاح طلبان هم 
گر واقعا  کمیت گفت وگو کنند و بگویند ا باید صریحا با حا

انتخاباتی رقابتی شکل بگیرد در صحنه حاضر می شوند.

آرمان ملی- احسان انصاری: جنجال ها و حاشیه ها در شهرداری تهران تمامی ندارد. پس از ماجرای پرسروصدای 
له برای ساخت و ساز جدیدی حکایت دارد.  پارک قیطریه این بار خبرها از حصارکشی شهرداری تهران در پارک لا
»آرمان ملی« برای بررسی این موضوع با شهربانو امانی، عضو شورای شهم پنجم تهران و نماینده سابق مجلس شورای 
اسلامی گفت وگو کرده است. امانی در این زمینه معتقد است: »انتخاب شهردار تهران نشان داد که اصولگرایان گمان 
می کنند در کشور قحط الرجال است که از یک فرد غیرمتخصص و بی تجربه در زمینه مدیریت شهری به عنوان شهردار 
خ  تهران استفاده می کنند. سوال اینجاست که در حالی که اصولگرایان مدعی کادرسازی بودند چرا چنین اتفاقی ر
نداده و مجبور شده اند یک عنصر سیاسی را به عنوان شهردار تهران انتخاب کنند .« در ادامه ماحصل این گفت وگو 

را می خوانید. 

شهربانو امانی در گفت وگو با»آرمان ملی«: 

کانی تجربه و تخصصی   زا
در زمینه مدیریت شهری نداشت

تصمیمات شورای شهر باید 
شفاف باشد

مدیریت شهر تهران 
سیاسی شده است

در شورای شهر پنجم تلاش کردیم 
شائبه شهرداری تهران به عنوان یک 
یاست جمهوری را  سکوی پرتاب برای ر
یل صحیح خود بازگردانیم و اجازه  به ر
ندهیم این اتفاق که درگذشته مورد 
توجه اصولگرایان بود ادامه پیدا کند. ما 
تلاش کردیم کسی که به عنوان شهردار 
از این پست  انتخاب می شود  تهران 
یاست  به عنوان سکوی پرتابی برای ر

جمهوری استفاده نکند

یت شهری تجربه دارند و نه اینکه مدرک تحصیلی مرتبط با  آقای زاکانی نه در زمینه مدیر
یت یک علم است و نیاز به تخصص دارد. این در حالی است که  یت شهری دارند. مدیر مدیر
تحصیلات آقای زاکانی در زمینه پزشکی هسته ای است. در نتیجه ایشان فاقد نگاه تخصصی 
به شهر به عنوان یک موجود زنده هستند. براساس قانون هیچ شهرداری نمی تواند برای سه 
دوره مسئولیت شهرداری تهران را برعهده داشته باشد. این در حالی است که درباره آقای 

قالیباف این قانون اجرا نشد و وی برای سه دوره به عنوان شهردار تهران انتخاب شدند

تحلیلگر و خبرنگار شبکه تلویزیونی ۱۳ رژیم صهیونیستی گفت که این 
رژیم جنگ علیه نوار غزه را باخته است و جنبش حماس همچنان در این 
، خبرنگار شبکه ۱۳ رژیم  منطقه قدرتمند است.به گزارش ایرنا، شلومی الدار
صهیونیستی گفت: باید شفاف و به روشنی بگوییم؛ اسرائیل در جنگ 
شکست خورد.وی افزود: حماس همچنان قوی بوده و نوار غزه را رهبری 
می کند، توافق تبادل اسرا پایان یافته است و در اسرائیل )فلسطین اشغالی( 
هرچه می خواهند می توانند بگویند. پیشنهاد مطرح شده )برای آتش بس( 
در نهایت منجر به توقف جنگ می شود.»اسماعیل هنیه« رئیس دفتر 
سیاسی این جنبش در تماس تلفنی با »محمد بن عبدالرحمن آل ثانی« 
نخست وزیر و وزیر امور خارجه قطر و »سید عباس کامل« رئیس دستگاه 

اطلاعات مصر از موافقت حماس با پیشنهاد دوحه و قاهره درباره آتش بس 
در نوار غزه خبر داد.شبکه »المیادین« نیز به نقل از یکی از رهبران مقاومت 
فلسطین گزارش داد که میانجی گران و جنبش حماس به یک فرمول جدید 
و محکمی درباره برقراری آتش بس دست یافتند و این مشکل نیز حل شد.به 
گفته رسانه های رژیم صهیونیستی، سران این رژیم طرح پیشنهادی را قبول 
نکرده اند اما در عین حال درصدد اعزام هیاتی برای بحث درباره آن هستند. 
همزمان با تهدیدهای مقامات صهیونیست برای حمله زمینی به شهر رفح 
در جنوب نوار غزه، ارتش سخنگوی ارتش رژیم صهیونیستی دیروز دوشنبه 
کنان منطقه شرقی این شهر به منطقه خان یونس  از آغاز روند کوچاندن سا
کنان محله  های شرقی  خبر داده بود.این سخنگوی با انتشار ویدئویی، از سا

این شهر از جمله الشوکه، السلام الجنینه، تبه زراع و البیوک خواست تا به 
منطقه خان یونس بروند.ارتش رژیم صهیونیستی صبح دیروز سه شنبه 
اعلام کرد که بخش فلسطینی گذرگاه رفح در مرز جنوب نوار غزه با مصر را به 
اشغال خود درآورده است.»اسماعیل هنیه« رئیس دفتر سیاسی جنبش 
حماس دوشنبه شب در تماس تلفنی با »محمد بن عبدالرحمن آل ثانی« 
نخست وزیر و وزیر امور خارجه قطر و »سید عباس کامل« رئیس دستگاه 
اطلاعات مصر از موافقت حماس با پیشنهاد دوحه و قاهره درباره آتش بس 
در نوار غزه خبر داد.شبکه »المیادین« نیز به نقل از یکی از رهبران مقاومت 
فلسطین گزارش داد که میانجی گران و جنبش حماس به یک فرمول جدید 

و محکمی درباره برقراری آتش بس دست یافتند و این مشکل نیز حل شد.

تحلیلگر صهیونیست: اسرائیل جنگ را باخت 

 محمود عباس زاده مشکینی
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 

خارجی مجلس


